
FAU MØTE LØVÅS OPPVEKSTTUN AVD. SKOLE 

 

 

DATO: Onsdag 09.11.22 kl. 1900-2100 

STED: Pauserommet på Løvås Skole  

AGENDA:  

1. Informasjon fra Rektor 

2. Saker til Christine SFO 

3. Saker FAU, Sokkedans, refleksaksjon 

 

TILSTEDE: 

Ståle Skjemstad, Stine Sjursen, Sofie Tetler, Robert Skjong, Evelina Nikolaysen, Vibeke Stokke,  Kristin 

Ahlsen, Margretha Gjøstein, Emebet Ugressa Korneliussen, Iselin Herland, Camilla Anthonissen,  Stig 

Midtbø, Christine Andersen og Nils Einar Johansen  

Ikke tilstede: Trond Gaarder 

Referent: Vibeke  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. INFORMASJON FRA REKTOR:  

SAK 1 
 

Referat fra møtene skal legges ut på hjemmesidene til skolen for å skape 
engasjement blant andre foreldre. FAU er enig i dette. 
 

SAK 2 
 

Besøk på nabohuset/avlastningsskolen. Robin Hood Huset har soveplass for 
bostedsløse De henter brukere fra RH Huset i 22 tiden og de er ute igjen om 
morgenen. Det er vektere til stede hele tiden så er trygt. Kjekt at den kan brukes til 
mennesker som trenger ly for natten  
 

SAK 3 
 

Vi tar refleksaskjonen – varighet 1 måned 
Skolen har bestilt noen reflekser, Camilla har noen, Stine kan skaffe, Stig kan skaffe 
 

SAK 4 
 

22. November skal Nils Einar opereres og blir borte i 14 dager 
 

SAK 5 
 

Bergen kommune har vedtatt en ny kvalitetsplan i skolen i Bergen. Det mest 
essensielle som står i rammeplanen. Skolen må jobbe mye med dette. Kvalitets 
oppfølgings møte i februar mars. Elevråd og Fau er med på dette møte.  Planen er 
vedtatt. Se vedlegg. Neste 3 årene. Fint for oss i FAU å lese den. 
Sier mye om hva Bergen Kommune på politisk plan hvordan skolen skal være. 
 

SAK 6 
 

I vår vedtok Bergen Kommune nye ordensregler for bergensskolen. Nytt her er at 
det er en del f.eks. utvisning av en elev må det skrives vedtak på dette. Begrunne 
valgene man tar i skolen. Løvås har hatt noe vedtak for seg selv. Gode regler se 
side 3 i heftet. Bør vi ha mer om hvordan vi jobber mot rasisme og bli gode på 



antirasisme. Dette kommer vi til å løfte i møtet SU.  Hvis det er noe dere andre vil 
ha med så gi en lyd 
 

SAK 7 
 

Foreldreundersøkelsen blir åpnet på fredag. Sier om hvordan er trivsel på løvås, 
hva mener foreldrene og hva sier barna hjemme. Vi har lagt på 30% svar dette er 
lavt. Håper vi kan bruke FAU til å oppfordre foreldre til å svare. Skolen sender ut 
pushvarsel. 
 

SAK 8 
 

Koronarelaterte utgifter får skolen tilbakebetalt men må bruke de før året er 
omme. Bruke til å oppruste skolen. Kjøpe nye chrome books. Læreverk i matte 1-7 
og engels fra 4-7 trinn. Valgt Cappelen sin digitale plattform – skolen diskuterer 
dette i forum. Bruke penger til skolebiblioteket. FAU se om det er noe skolen 
burde investere i. Innspill fra Christine om læresenteret bruke dette i SFO tiden 
også.   
Vurdere flere kode/ programeringsprogram... Lego league? Vi bruker mikro byte 
 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2. SAKER TIL CHRISTINE 

SAK 1 SFO – bruk av Vigilo –  utfordringer når vi må gi beskjed i sfo tiden. Christine ser 
utfordringen. De har en telefon. Kan dette nummeret legges på planen? Litt utfordringer 
og er klar over dette men de ser på løsninger. Meningen med Vigilo er at det skal samles 
beskjeder i ett system og at det ikke glemmes muntlige avtaler eller det er skrevet ned 
steder der det forsvinner.  
Noen får dobbelt på epost og sms. Christine nevner at de sender viktige saker på begge 
men ikke alt. Sjekker opp i hvorfor noen får alt både på sms og epost 
Samle bruker erfaringer fra foreldre?  
Rektor sier utviklerne ser på nye versjoner stadig. De er redde for å gjøre feil igjen. 
Har laget en stasjon som vi melder inn og ut. Der skal ikke alle innsyn i meldingene.  
Kan åpne telefon i nødstilfeller.  Christine skal se på det. 
 

  

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

3. SAKER FAU 

SAK 1  
 
Sokkedans 
 

Største sak i dag er sokkedansen på fredag. Vi har tak på 300 elever. Dette 
godkjent av Rektor og Administrasjonen på skolen- 
Vi går igjennom evakueringsplanen og blir enige om at de som registrerer har 
ansvar for å samle den skolen de registrerer for. Vibeke er brannansvarlig 
Margreta og Robert handler inn i morgen torsdag. Vibeke gir nøkler til skolen til 
Margreta og sender handleliste.  
Vibeke foreslår at vi bruker uteplassen litt mer og kjøper inn bordtennis rekkerter, 
vi bruker også Fussball spillene som er utenfor – Sofie tar med baller som kan 
brukes der. Vi bærer opp benker fra nede plassen slik at elevene kan sitte ute hvis 
de ønsker. 
 



SAK 2    
 
Refleks 
aksjonen 
 

Vibeke gå igjennom fjorårets ark og tilpasser, sender til Camilla for revisjon før vi 

sender til skolen.  

Vi har diskutert bekymring om at det kan bli for stor konkurranse blant elevene på 

grunn av premiering av vinnerne. Bekymring da for at det skal saboteres for 

hverandre. Dette er vi enige om at det er ikke erfart i tiden som refleksaksjon har 

pågått. Det har ikke vært noe problemer og aksjonen er sett på som en positiv 

konkurranse så langt, men vi kan være obs på tilbakemeldinger fra lærere osv. 

Diskusjon også om det er urettferdig at de som har refleks på regntøy/klær ikke 

teller. Vi blir enige om at bevisstgjøringen av å fysisk ta på en refleks veier opp for 

dette og rektor/rep fra skolen vil allikevel stå å levere ut refleks til de som ikke har- 

vi tar gjerne opp igjen diskusjon ved en senere anledning.  

 Vi starter mandag 21.november til ut året. Til siste skoledag.  Gevinst etter jul 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


